
	
	
	
	
Bestyrelsesmøde	torsdag	den	23.	januar	2025	kl.	18.30	i	Klubhuset	
	
Til	stede:	Annette,	Ulli,	Bodil,	Lenette,	Jan,	Charlotte	
	
Afbud	fra:	Gisela,	Ole	
	
Referent:	Charlotte	
		
		
Ad	1)	Godkendelse	af	sidste	referat	
	
Referatet	blev	godkendt	med	følgende	kommentarer:	
	
Ole	mangler	fortsat	at	sende	tekst	til	Charlotte	vedr.	hvordan	hundefører	kan	købe	
foder	ved	Olivers.	
	
	
Ad	2)	Konstituering	af	bestyrelsen	
	
Formand:	Charlotte	Christensen	
Næstformand:	Ole	Ravn	
Kasserer:	Bodil	Nielsen	
Sekretær:	Annette	Lund	Jensen	
Bestyrelsesmedlem:	Ulli	Toft	
1.	suppleant:	Lenette	Iversen	
2.	suppleant:	Jan	Søgaard	
	
Ad	3)	Datoer	for	bestyrelsesmøder	i	2025	
	
Torsdag	10.	april	
Mandag	11.	august		
Torsdag	23.	oktober	
	
Ad	4)	Post	og	nyheder	fra	DcH-Danmark	og	-Kreds	4	
	

• Vi	har	modtaget	oversigt	over	fra	Landsforeningen	om	medlemstal	for	2024.	
Vi	er	igen	i	år	den	største	i	Kreds	4	og	den	2.	største	lokalforening	på	landsplan.	

	
• I	oktober	manglede	der	400	medlemmer	på	kredsplan.	

	
• Den	1.	januar	2025	kommer	der	helt	nye	beregnerprogrammer,	skal	downloades	
på	en	ny	måde	end	tidligere.	
	
	



	
	

• På	grund	af	personlige	årsager,	har	næstformand	for	landsforeningen	valgt	at	
trække	sig	med	øjeblikkelig	virkning.	
	

• Hundeførerdag	bliver	nok	den	21/6-25,	det	er	dog	endnu	ikke	besluttet,	hvilken		
lokalforening,	der	skal	stå	for	dagen.	

	
Ad	5)	Kassereren	–	regnskab	og	medlemstal	
	
Vi	har	indbetalt	for	255	medlemmer	til	lands-	og	kreds	i	november.	
Regnskabet	ser	rigtig	godt	ud.	
	
Ad	6)	Bordet	rundt		
	
Ulli	
Ulli	har	lukket	hullerne,	det	ser	ud	til	at	rotterne	er	forsvundet.		
	
Varmen	i	Klubhuset	skal	lukkes	ned	på	10	grader	når	vi	ikke	har	møder	eller		
lignende	på	programmet.	
	
Ulli	laver	flere	sporpinde	som	kan	sælges	i	Klubben.	
	
Lenette	
Instruktørerne	skal	gennemgå	teksten	på	hjemmesiden.	Charlotte	skriver		
ud	vedr.	dette.	
	
Vi	går	i	gang	med	at	søge	sponsorgaver.	
	
Annette:	%	
	
Bodil%	
	
Charlotte	
Konkurrencetrøjer,	vi	ønsker	en	hættetrøje	magen	til	”smølfetrøjen”	i	en		
mørk	farve	med	et	tryk	i	en	pangfarve.	
	
Bodil	tager	sig	af	opgaven.	
	
Ad	7)	Kommende	opgaver	eller	arrangementer		
	

• Fastelavn	lørdag	den	1.	marts	2025	
Charlotte	sender	invitation	ud	den	
	

• Stævner	–	har	vi	nogle	udfordringer?	
Vi	kan	komme	til	at	mangle	sporlæggere.	
	
	



	
	

• DM	i	kreds	4	2027	–	skal	vi	stå	for	det?	
Det	bliver	en	for	en	stor	opgave.		
Vi	er	godt	nok	en	stor	klub,	men	kun	meget	få	til	at		
løfte	sådan	en	stor	opgave.	

	
	
Sommerfest	18.	juni	2025	–	på	træningspladsen.	
	
	
Ad	8)	Vedrørende	træning	
	
Vi	har	oprettet	et	ekstra	Unghunde	begynderhold	tirsdag	aften,	det	blev	hurtigt	fyldt	
op.	Så	lige	nu	har	vi	5	begynder	hold,	hvor	de	to	ligger	i	hverdagen.	
	
Vi	har	fået	dækket	Giselas	hold		
Charlotte	J.	er	gravid,	som	gør	hun	ikke	altid	vil	kunne	deltage	i	træningen	
	
Vi	vil	gerne	undersøge	om	vi	kan	få	hallen	til	Rally	om	tirsdagen	i	stedet	for	om	
mandagen.	Kan	det	ikke	lade	sig	gøre,	kan	det	betyde,	at	vi	går	tilbage	til	at	træne	på	
træningspladsen.	
	
Det	er	vigtigt	at	vi	tjekker	op	i	kalenderen	om	der	er	plads	på	eksterne	trænings-	
områder	(skole,	skov,	spormarker	m.m.)	så	det	ikke	ender	med,	at	der	er	flere	hold	på	
samme	område	på	samme	tid.	
	
Ad	9)	Nyt	fra	websiden,	FB	og	det	nye	tilmeldingssystem	
		
Vi	er	blevet	kontaktet	af	vores	forretningsførere	(Jan	Nielsen)	om	han	måtte	
henvise	til	billederne	på	vores	hjemmeside	til	inspiration	til	andre	klubber.	–	
selvfølgelig	må	han	det		
	
Kredsformanden	har	efterlyst	Klubber,	der	gerne	vil	være	prøvekanin	på	det	nye	
layout	på	den	kommende	hjemmeside	–	det	vil	vi	gerne	(Agerbæk	og	Fredericia	
har	også	sagt	ja).	
	
Alle	Træningsplaner	for	januar/marts	kom	ind	i	god	tid	og	er	alle	lagt	på	
hjemmesiden.	
	
	
Ad	10)	Eventuelt		
	 	
Instruktørweekenden	i	Ho	er	desværre	planlagt	i	samme	weekend	som	Landsmødet.		
Lige	nu	har	vi	tilmeldt	5	instruktører	fra	Broager.	
	
		
	
	


